
LES VERBES AVEC ÊTRE 
 

aller i presens =   sortir i presens = 

     

je   je  

tu   tu  

il   il  

on   on  

nous   nous  

vous   vous  

ils   ils  
 

aller i passé composé =   venir i passé composé = 

     

je   je  

tu   tu  

il   il  

on   on  

nous   nous  

vous   vous  

ils   ils  
 

 jag går på bio i kväll 

 vad ska du se? 

 jag ska se ”Isåldern 2” 

 jag har gått på bio 

 han åker till Tyskland klockan 15.30 

 nej, han har redan åkt till Tyskland 

 han åkte i går  

 vad gör du? 

 vad gjorde du i går? 

 jag gick till skolan klockan 08.10 

 och klockan 15.15 åkte jag till Karlstad 

 jag ramlade på ett bananskal  

 vilken otur 

 ja, jag åkte till sjukhuset 

 stannade du länge på sjukhuset?  

 jag stannade 3 timmar på sjukhuset 

 jag gick hem klockan 23.30  

 har du sett den nya Bondfilmen? 

 nej, han den (redan) kommit ut? 

 ja, den kom ut i onsdags  

 hon kom i går kväll 

 vem kom? 

 min före detta flickvän kom 


